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Cesta občine Hirschaid 1, 1295 Ivančna Gorica 

tel: 01 7887 260, fax: 01 7887 265 

e-mail:o-sticna.lj@guest.arnes.si 

 

ZAPISNIK 1. REDNE SEJE Sveta staršev (delovna verzija) 

Osnovne šole Stična v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v torek 26. 09. 2023, s pričetkom ob 17.30 uri 

v prostorih OŠ Stična 

MATIČNA ŠOLA (MŠ): Tina Perkovič (1. a), Maruša Dolenc (1. b), Tjaša Krek (2. a), Teja Bochl (2. b), Miha 

Klovar (3. a), Tomaž Zelko (4. a), Tanja Erčulj (4. c), Samo Matkovič (5. a), Tea Terzić (5. b), Tanja Rešetič 

(5. c), Mojca Sever (6. b), Silvestra Ostanek (6. c), Peter Bahorič (6. d), Maja Vencelj (7. c), Barbara Tratar 

(7. d), Urša Podobnik (8. a), Mojca Sever (8. b), Maja Lampret (8. d), Andreja Smolej (9. c), Marko Lekše (9. 

d), Simona Mezek (PPNIS 1), Saša Strnad (PPNIS 2). 

PŠ STIČNA (S): Blaž Janežič (1. S), Dejan Švarc (2. S). 

PŠ VIŠNJA GORA (VG): Janja Virant (1. aVG), Klavdija Blaj Durakovič (1. bVG), Polona Erjavec (2. aVG), Irena 

Bjeli (2. bVG), Tjaša Zavodnik (3. aVG), Marija Korošec (3. b VG), Anica Šircelj (4. aVG); Janez Koščak (4. 

bVG), Primož Šuntajs (5. bVG), Mateja Zupančič (6. aVG), Marko Vavtar (6. bVG), Andrej Kostanjevec (7. 

aVG), Matija Krajnik (7. bVG), Aleksander Duša (8. aVG), Borut Mežnarčič (9. bVG). 

PŠ MULJAVA (M): Romana Lenarčič (1., 3.. M), Špela Uršič (2. M), Lovro Starina (4. M). 

Ravnatelj: g. Marjan Potokar 

Pomočniki ravnatelja: g. Gregor Arko, ga. Jasmina Selko, ga. Alenka Kovač, ga. Jasmina Sajko.  

Dnevni red:  

1. Uvodni pozdrav ravnatelja. 
2. Pregled zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 30. 5. 2023. 
3. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za ŠL 2022/2023. 
4. Izvolitev štirih predstavnikov v šolski sklad OŠ Stična. 
5. Letni delovni načrt za ŠL 2023/2024. 
6. Seznanitev z dopolnitvijo Pravil šolskega reda. 
7. Pobude in vprašanja. 
8. Razno. 

  
 

AD 1) Uvodni pozdrav ravnatelja 

Pozdrav. Povabilo k ogledu razstave ob 20 obletnici sedanje stavbe OŠ Stična; predaja besede. 
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AD 2) Pregled zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 30. 5. 2023 

Po kratkem povzetku in skupnem pregledu je Zapisnik s 3. seje Sveta staršev z dne 30.5.2023 bil potrjen. 

Med to točko je predsednik sveta staršev posebej izpostavil dobro prakso druženja ob koncu preteklega 

šolskega leta – pikniki posameznih razredov.  

Pogovor o nasilju - o reševanju nasilja takoj, brez čakanja. Ukrepati je potrebno takoj. 

 

AD 3) Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za ŠL 2022/2023 

G. ravnatelj je predstavil poročilo o realizaciji LDN za ŠL 2022/2023: 
 

- izpostavil uspehe šole; število učencev (1.130 ob pričetku ŠL, 1.128 ob koncu ŠL); 65,7 oddelkov 
(skupaj z OPB); število zaposlitev in upokojitve; redne inšpekcije, ki so bile izvedene v letu 
2022/2023; med ŠL več posredovanih podatkov s strani šole na razne prejete sistemske 
vprašalnike; 2x pojasnjevanja varuhu človekovih pravic (vezano na prehrano); predstavil 
mednarodne, državne in šolske projekte, ki so bili izvedeni v letu 2022/2023;  

- izvedene so bile vse ŠVN od 3.-8. razreda;  
- 21h za učne težave in 5h za nadarjene na teden; po odločbah (95 odločb) DSP 377h - skupaj torej 

403h/tedensko; 
- na tekmovanjih učenci osvojili 338 bronastih priznanj, 46x naprej na regijsko in 32x naprej na 

državno – 14 srebrnih in 2 zlati;  
- udeležba na 30 športnih tekmovanjih – vidni dosežki na vseh nivojih od državnega navzdol; 
- 1122 učencev uspešno napredovalo (nekaj z negativnimi ocenami), 6 učencev ponavlja 99,5 % 

uspeh na šoli; 
- NPZ 6r: SLJ in MAT malenkost pod povprečjem, ANG nad povprečjem; 
- NPZ 9r: SLJ malenkost pod povprečjem, ANG in MAT opazneje pod povprečjem. 

 
 

AD 4) Izvolitev štirih predstavnikov v šolski sklad OŠ Stična  

Šolski sklad:  

- 3 predstavniki šole, 4 predstavniki staršev, 2L mandat; 

- prilivi: pomladni sejem; zbiralna akcija papirja; solarni paneli na strehi; donacije; od dohodnine 

starši; 

- odbor potrdi pravila za posamezno ŠL, potrdijo odlive (večina namenjeno za šolo v naravi, prevoze, 

rezerva 5%; v skladu cc 25.000 €) 

Predstavniki šole ostajajo: Barbara Polajžar, Maša Maras, Marjan Kralj;  

Kot predstavniki staršev – 4 kandidati:  Darja Hauptman (MŠ), Tomaž Zelko (MŠ), Polona Podržaj (MŠ) in 

Janez Koščak- PŠ VG 

Glasovanje o 4 predlaganih predstavnikov staršev: vsi 4je potrjeni. 42 ZA, 0 proti, 0 vzdržanih 
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AD 5) Letni delovni načrt za ŠL 2023/2024 

G. ravnatelj je predstavil planirani LDN za ŠL 2023/2024: 
 

- 1.125 učencev ob pričetku ŠL; št oddelkov: 28 (MŠ) + 18 (PŠ VG) + 3 (PŠ S) + 3 (PŠ M) + 2 (PPNIS) 
(vse skupaj 65,5 skupaj z OPB); potrjene so ŠVN 3. - 8. razred; tudi  v tem ŠL bodo mednarodni, 
državni in šolski projekti; 

- v ŠL 2023/24 ni planirana strokovna ekskurzija v London za 9. r.; MVI z junijsko okrožnico da ne 
dovoljuje tovrstnih ekskurzij (in mnenja, da je tudi SLO dovolj lepa); možnost izvedbe je le v času 
počitnic in ne v času pouka; razlog naj bi bili tudi (pre)visoki stroški; 
Predlog predstavnikov – ne razumejo, kako da veliko drugih OŠ pa bo tudi v tem ŠL izpeljalo 

ekskurzijo za 9. r.,  nekatere med njimi celo prvič. Zato predlog, da bi med počitnicami vseeno 

izpeljali, da ne bo ravno ta ena generacija ostala brez ekskurzije, ki se na naši šoli dokaj redno 

izvaja že dalj časa (korona je eni prejšnjih generaciji že »odnesla« ekskurzijo); vodstvo šole sicer 

mnenja, da v kolikor bi pridobili bolj jasno dikcijo s strani MVI – možnost izvedbe obstaja; ni pa 

glede na dosedanjo komunikacijo z MVI veliko upanja.  

Nekaj predstavnikov razredov ter predsednik sveta staršev odločeni, da že do prve seje sveta 

zavoda šole dobijo prve povratne informacije s strani MVI. Oz. da vsekakor poskusijo najti 

rešitev za izvedbo tudi v letošnjem ŠL.  

- Prošnja (PŠ M): da RS niso ob isti uri na isti dan oz. da je pol ure med začetkom RS prekratka razlika 

(1. in 3. r); PŠ VG – potrjeno, da bila zamik 1h. Odgovor: vodstvo bo preverilo, kaj se da storiti. 

 

AD 6) Seznanitev z dopolnitvijo Pravil šolskega reda 

Spremembe in dopolnitve predstavila pomočnica ravnatelja, ga. Alenka Kovač. Pravila so na voljo na 

spletni strani šole. Ko bodo posodobljena pravila sprejeta (seja Sveta zavoda) – bo na spletu objavljena 

posodobljena (veljavna) različica. 

Kratek povzetek sprememb/dopolnil:  4. člen – kje je dežurstvo izvajanje – v avli in pa popoldne 

pri avtobusih; pri oblačilih – obvezni COPATI (ne natikači ipd), spodobno oblečeni in brez 

provokativnih napisov; spremembe o zadrževanju v športnih prostorih; pa če ni učitelja; da 

prevzem kosila možen le s kartico; odpadki ločevanje; ni več točke iz čase korone; ni več o ključkih 

omarice, saj so zdaj omarice na kode; dodan člen, da prinašanje napitkov energijskih pijač (ipd) ni 

dovoljeno; pri lažjih kršitvah: »ponavljajoče« prihajanje brez pripomočkov; uporaba mobitela in 

ostalo se je prestavilo iz lažjih v težje prekršitve; uporaba izraza »namerno zavajanje« (prej 

laganje); dodano, da če je hujša kršitev, ni več stopnjevanja ampak direktno najvišja stopnja 

ukrepa; pri prepisovanju – zdaj bo test odvzet in ne bo več negativno ocenjen, ampak se oceni 

kakršen je v tistem času; odstranjevanje neprimerno oblečenega, klic staršev, nadomestna šolska 

majica; pri opravičevanju – ni več LR podpis za opravičilo, ker je veliko elektronske pošte; pri 

sistematiki spremembe, ker se drugače izvaja; pri samo presoji učenca dopolnila; obrazec o 

ukrepu posodobljen; 

Vprašanje: kaj so provokativna sporočila? Pojasnilo: Npr kletvice (tudi v drugih jezikih). Pa naj bo oblačilo 

tudi tako, da ne »izziva«. Vprašanje/mnenje: ni ravno »fer«, da je dikcija taka, kot da so problem samo 

dekliška oblačila, fantovska pa da ne morejo bit.  
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Vprašanje:  ali je 3. r (ki je v SŠ JJ) podvržen pravilniku SŠ? Pojasnilo: Načeloma ne, je prostor »naš« od 

OŠ; Predlog: naj se dopiše, da velja pravilnik tudi za dislocirano enoto. 

Vprašanje/problem: kako se bo preverjalo ukrep zadrževanje na WC? Učenci se zaprejo, zato da lahko 

»srfajo« po spletu z mobiteli; tudi higiena na WCju taka, da hitro polno papirja po tleh; uporaba mobilnikov 

precej pogosta; 4L nazaj niso smel nositi mobitele v šolo, a zdaj ga učenci lahko prinesejo – a naj ga ne 

uporabljajo. Pojasnilo: Učitelj v WC ne sme, lahko čaka zunaj, »štopa«. Morda bodo mobilniki v 

prihodnosti spet prepovedani;  

Vprašanje: Ali otrok med poukom lahko gre na WC al ne? Ker, če med odmorom ne more (zasedeni WCji), 

gre pač med poukom, ampak da nekateri učitelji ne spustijo. Pojasnilo: Če je tak da MORA it (zdr 

spričevalo) – lahko.  

Predlog/izkušnja: predstavnica razreda, da v 8. r njen otrok NIMA s seboj mobilnika; treba staršem 

povedat, da se to da. Starš lahko uporabi druge kanale, če rabi kaj sporočit. 

Dejstvo: vodja PŠ VG , ga. Jasmina Sajko dodala tudi glede mobilnih telefonov: lahko pride tudi do kraje; 

to je lastna odgovornost; šola ne odgovarja v takih primerih. 

Že bilo na RS bolj izpostavljeno, da je uporaba mobilnikov po vstopu v šolski objekt do izstopa 

prepovedana. Predlog: naj se poudarjajo še bolj. 

 

AD 7) Pobude in vprašanja 

Vprašanje: 1. b MŠ: KDO fotografira? Fotografije so bile res slabe (zakriti obrazi, …), tudi slabi, »flekasti« 
printi; razočarani starši (nižja stopnja). Pohvala za Foto Simi (vrtčevske fotografije te iste generacije). 
Predlog: Ali nov fotograf ali pa obstoječega prosit, da nameni več pozornosti; tudi fotografije dobili zadnji 
dan in res razočaranje. Pojasnilo: na  MŠ že 20 let fotografira Foto MARKELJ. G. Arko pojasnil, da 13.6. 
fotografirali in fotografije prišle 16.6. na šolo; da v vrtcu si lahko vzamejo veliko več časa; da v OŠ se slika 
med poukom; šola LAHKO dobi novo ponudbo. 
 
Problem: 2. a MŠ: starš lahko za zbiralno akcijo prispeva 930 kg papirja – a kako dostaviti; Pojasnilo: je s 
pomočjo osebja šole zadeva urejena. 
 
Problem: 2. b MŠ: Prihodi/odhodi – ob ponedeljkih 6:15 se redno čaka učitelja, ni nobenega v OPB; Če se 
moramo starši držat, naj velja enako za zaposlene; Pojasnilo: ravnatelj bo preveril in pričakuje, da zapletov 
ne bo več.  
  
Problem: odhodi iz PŠ S - naj ne bi bilo podaljšano varstvo/bivanja  za 2r. Zakaj? Pojasnilo: ga. Jasmina 
Selko:  v PŠ S je bilo nekaj prijav preveč, rešuje se prek interesne dejavnosti ali varstva vozačev. 
Problem/predlog: drži, ampak ID se končajo 13:15; po nekem pravilniku naj bi bilo podaljšano bivanje 
zagotovljeno do 5r; oz ali lahko kak učitelj pride v JV na Stično ali OPB iz drugih enot? Pojasnilo: kadra ob 
koncu 22/23 je imela šola 4 zaposlene več kot začetek novega ŠL.  JV in OPB sta razširjeni program. 
Vprašanje: kolikokrat ravnatelj pride v PŠ S preverit stanje, kako je; kje so učitelji; kaj počnejo; da se »stran 
obračajo« ob nasilju; »ne vidijo«.  
 
Predlog PP NIS1: zdaj sta prihoda v JV 6:15 in 6:45; ali bi lahko še 6:30? Pojasnilo:  se bo prisluhnilo in se 
gre v to smer.  
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Dodatno: pred uvedbo zaklepanja so bili vstopi nepooblaščenih oseb v šolo. Dežurni učenec je umaknjen 
iz prve linije tudi zato. Vprašanje: kaj je podlaga za zapiranje šole. Pojasnilo: v prostore šole ne sme nihče 
»zunanji«. Slovenski šolski prostor.  
 
Pohvala: za PŠ S, da ko pozvoniš, pridejo ven.  
 
Predlog (9. d MŠ):  Če bi 6-14h najeli varnostnika, ki bi spuščal noter. Pojasnilo: za varnostnika razpisi 
oktobra. Na take razpise se javljaš, morda si izbran, soglasje tudi lokalna skupnost; OŠ se (in se bo) 
prijavljala na take razpise. MŠ in PŠ VG bo morda rešitev v doglednem. Enostavno ni kadra.  
Izkušnja predstavnika 4. a MŠ: sodelavec predstavnika ima sina v 1. r LJ šole; ko varnostnik vidi starše – 
javi naprej in otrok pride ven. Pojasnilo: imajo torej že varnostnika in tako lahko vzpostavljen sistem. Ko/če 
bomo imeli varnostnika na naših enotah, se bo dalo enako. Vprašanje: bi lahko dežurni učenec kaj takega 
koordiniral? Pojasnilo: Ne sme, saj ni polnoletna oseba. 
 
Problem: 6.b MŠ – SLABI odnosi v razredu; očitno preko spletnih omrežij veliko napadov, žaljivk ipd. V šoli 
so nekateri pravu »jagenjčki«, popoldan prek omrežij pa »volkovi«. Pojasnilo: konkreten primer se že 
rešuje na nivoju razreda.  

Vsekakor pa velja: reševanje prek Policije – spletno nasilje je resen problem!; 
blokiraj grupe; odjavi se; Problem: drugi lahko dodajajo posameznikovo tel. št. (kontaktne podatke) v 
mnoge (in nove) skupine; to izpostaviti na internem RS. Predlog: Nič ni narobe, da se poskusi direktno 
kontaktirati starše otrok in da se jim pove, kaj se dogaja. Problem: kadar tudi starš ne pokaže nobenega 
interesa oz trdi, da ne more nič ukreniti. 
 
Vprašanje 6. d MŠ: kako je s prijavo k ruščini? Pojasnilo: bo obvestil in posredoval informacije učitelj 
nemščine. 
 
Problem 7. a MŠ: jutranji avtobus redno zamuja, večkrat pridejo otroci po 7:30. Pojasnilo g. Arko: 
preverjeno pri prevozniku – avtobus pride 7:23. Učenci se radi malo obirajo na bus postaji. Naj tudi starši 
apelirajo na otroke, da se pač gre takoj v razred oz do šole. Mnenje starša: vseeno naj bo tudi kontrola 
kdaj res pride (dovolj je hiter pogled skozi okno, ali res pride ob 7:23). 
 
Predlog 7. b MŠ: želja, da se seznam interesnih objavi čimprej na začetku ŠL (šolska publikacija je včasih 
na voljo dokaj pozno)   
 
Pripomba PŠ VG: da so obvestila (urnik) za 1. šolski dan objavljena prepozno. Pojasnilo: prvi dan novega 
ŠL vedno prihaja še do večjih sprememb pri urnikih, rošade kadra, … 1. šolski dan je navsezadnje namenjen 
druženju po počitnicah; kar učenci rabijo prvi dan so copati, prazen zvezek in puščico. 
 
Vprašanje 4. b VG: da na zimski ŠD ni samo sankanje, temveč tudi smučanje. Pojasnilo: v 4. r smučanje ni 
predvideno in tako velja dokler v 6.r ne izpeljano kot tečajna oblika; je strošek; zaenkrat se ne razmišljajo 
o izvedbi že v 4. r.  
 
Problem (6. a VG, 7. a VG, 9. b VG): v več razredih na PŠ VG izpostavili nezadovoljstvo z manjšimi učnimi 
skupinami (SLJ, MAT in ANG), ki naj bi bile prednost – vendar problem, da skupine predelajo snov v 
različnih obsegih; drži tudi, da posamezni učenci res motijo pouk v svoji skupini. Predlog: ali naj se ukinejo 
skupine ali pa naj se med sabo zamenjajo učitelji v posamezni skupini na 3M. Vprašanje: Če učenec zamudi 
10 min (večkrat) – dobi slej ko prej neopravičeno; zakaj pa se za učenca, ki redno moti pouk, ne more 
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uporabiti nek ukrep in ga začasno »odstraniti« od ure? Ali starši sploh dobijo informacijo, da je njihov 
otrok nemiren in da moti vso skupino? Pojasnilo: če je  učenec poslan ven – ni pod nadzorom in to ni 
dovoljeno.  
 
Predlog: predstavnik 3. a MŠ se naveže, da pri svojih 2 otrocih v 3. in 4. r že opaža rezultate »izgredov«, 
ko si nekateri učenci dovolijo (pre)več; morda bi bilo treba že pri nižji stopnji bolj ostro sankcionirat. 
Mnenje predstavnice 2. b VG:  šola več kot da se pogovarja niti ne more naredit. Mnenje 3. s MŠ: vzgojne 
ukrepe imamo. Ampak večkrat odgovor: »naj se sami zmenijo otroci« … Pojasnilo: otrok nekaj pove 
staršem, da preusmeri pozornost; ne mara vrtanja s strani staršev; starši večkrat so preveč zaščitniški; 
včasih je treba povzdignit glas - pa si nekateri (učitelji) ne upajo več; ne preveč vrtat v otroke - naj sami 
povejo; naj se otroci naučijo rešit kake reči; tako kot jih mi sami rešujemo vsakodnevno praktično.  
Ga. Jasmina Sajko: vendar če se nekaj zgodi – takoj/čimprej javit in poklicat; naj se pride v šolo in naj se 
rešuje, ko je problem.  
Replika in predlog predstavnika 2. S: se strinja, da večkrat preveč zaščitniški odnos; a če otrok pride z 
modricami domov …  Problematičnim otrokom se je treba posvetiti; najti v njem tisto dobro; ne da se npr 
reče, da če ne bi bilo teh problematičnih fantov bi bile punce v razredu bolj pridne … morda je rešitev 
rotiranje učitelja; predstavnik se strinja, da smo starši »zafural generacijo«. Ampak naj učitelji tudi neko 
avtoriteto dobijo/postavijo. 
 
Pripomba PŠ VG – klima v prizidku slabo deluje; možnost senčil? 
 
Izpostavljeno PŠ VG – zaznano, da v šolskem okolišu/igrišču v popoldanskem času neznana oseba 
ponuja droge. Ali so kake nadzorne kamere, da bi lahko kako uporabili posnetke? Pojasnilo: obod šole 
kamere DA; igrišče se ne sme snemat .. javna površina.  
NAJ SE KLIČE POLICIJO!! Ne čakati. Posnetke zahteva lahko samo Policija. Opozarjati naokrog, da se 
dogaja/ponuja/brez nadzora ne spuščat otroke mladoletne. Otroci so lahko tudi priče. Šola direktno ne 
more nič. Naj se vseeno obvesti tudi kader šole. 
 
Pobuda 4. M: predlog, da se zvezkov ne bi rabilo zavijat v plastiko (ekološki vidik). Pojasnilo: Zvezki, DZ 
ipd, kar je naša last – NI treba zavijati. Izposojena gradiva pa je treba – da se dalj časa ohranijo. 
 
 
AD 8) Razno 
 
Problem: Muljava – prehod za pešce pred šolo. Res je slaba vidljivost. Kaj se lahko stori? Pojasnilo: OŠ 
direktno nič. Lahko občani pobudo, obrniti na KS pa Občino. 
Starš: posnel kako otroci sploh ne pritisnejo stikala in grejo kar v rdečo …  
Morda bi lahko tudi medobčinski redar odredil, da naj se umakne »zelenje«; ki zastira pogled … Kot rečeno 
– pobuda občanov, dopis na KS …  
 
Vprašanje: kako napreduje/poteka gradnja šolskih objektov? Pojasnilo: v VG se končuje energetska 
sanacija. Januarja 2024 plan, da se začne podiranje dela objekta PŠ VG. Ob stavbah MŠ so konec avg 
testiral zemljino. Se pa počasi odvija papirološki del. Ne smemo pozabiti, da 1.9.2024 bo SŠ JJ naših nekaj 
razredov odslovila, saj bodo rabili svoje prostore nazaj. Zaenkrat še velja, da bi se naj začelo graditi konec 
sept/sreda oktobra 2023. Športni park ob MŠ dela v polnem teku in 20.10.2023 naj bi bila otvoritev.  
 
Vprašanje prejel predsednik sveta staršev po elektronski pošti dan pred sejo: V zadnjem času se vrstijo 

vse sorte naravne katastrofe. Jaz pa bi imela vprašanje in sicer kako je šola pripravljena v primeru da pride 
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do potresa. Nisem zainteresirana za pavšalni odgovor - torej zanima me kako se morajo strokovni delavci 

šole obnašati, kako poskrbeti za varnost otrok. To je nekaj kar mene zanima, pa sem prepričana da utegne 

to zanimati še kakšnega od staršev. Če je možno naj posredujejo tudi informacijo kakšne stopnje potresa 

šola lahko vzdrži (saj pri gradnji javnih objektov obstajajo standardi)." Pojasnilo: g. ravnatelj je naslovil 

vprašanje dalje, točnih podatkov do seje sveta staršev še ni prejel. Vse novogradnje izpolnjujejo standarde 

protipotresne gradnje. Zagotovo je bolj problematična stavba PŠ Stična (starejši objekt iz leta 1904). Imajo 

pa učenci vsako leto (torej v 9. letih obiskovanja OŠ 9x) vaje kako pravilno postopati, se pravilno evakuirati, 

ipd.  

Obvestilo: Prihodnji teden 3. 10. 2023 ob 18.00 organiziramo brezplačni enourni spletni seminar za 

starše na temo vpliva interneta na pomanjkanje spanca pri mladostnikih. Če je možno, vas prosimo za 

deljenje informacije o seminarju po vaših kanalih med starše: https://safe.si/novice/spletni-seminar-za-

starse-o-vplivu-interneta-na-pomanjkanje-spanca-pri-mladostnikih Sklep, da se obvestilo preko Lopolisa 

razpošlje staršem 

 

  

 

Sestanek se je zaključil ob 20:10         

 

Zapisnik pripravila: Irena Bjeli    Predsednik Sveta staršev: Primož Šuntajs 

      

  

https://safe.si/novice/spletni-seminar-za-starse-o-vplivu-interneta-na-pomanjkanje-spanca-pri-mladostnikih
https://safe.si/novice/spletni-seminar-za-starse-o-vplivu-interneta-na-pomanjkanje-spanca-pri-mladostnikih

